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Referat af forældrerådsmøde –  

Mandag den 15. april 2024 fra 16:45 -18:15 i Natur og Skovbør-

nehuset 
 
Ledelsen:   Peter Cornelius Pedersen  

    

Medarbejder repræsentant:  Jonna Jørgensen (Afbud), Laila S. Ehlers & Charlotte Kjær  

 

Formand:   Rolf H. Jensen 

 

Næstformand:   Mikkel W. Johansen 

 

Medlemmer:  Rebecca W. Svendsen  

   Jaqueline S. Overgaard (Afbud) 

   Frédérique E. J. Bellec 

 

Suppleanter:   Kristian Kofoed  

   Amanda G. Bysted (Afbud) 

 

 

 Dagsorden: Referat 
1.   

Valg af ordstyrer  

(fast punkt) 

 

 

Mikkel 

2.   

Godkendelse af referatet og 

dagsorden (fast punkt) 

 

 

 

Intet 

 

 

3.   

- Madordning (fast punkt) 

 

Madbudgettets overskud 

(Peter skulle undersøge hvorfor 

der var forskel på årsresultatet 

og det overført overskud) 

 

 

 

 

 

 

Overskuddet for 2023 blev 9.914,- kr., overskuddet fra år til år 

kører for sig, det vil sige at hvis man det ene år har et underskud, 

så trækkes dette underskud fra næste års overskud osv. 

Peter undersøger om Campus Bornholm evt. kan hjælpe i som-

merferien, da Devika ikke har mulighed for at hjælpe i år. 

Morten er startet som kok, vi ser frem til at der igen kommer en 

fast rutine i forhold til madordningen. 

Natur og Skovbørnehuset 
Vibegårdsvej 14  

3700 Rønne 

Tlf.: 5692 4490 
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4.   

- Nyt fra børnehuset / persona-

let (fast punkt) 

 

 

Vi, (Linnea, Charlotte og Hanne) skal skrive en artikel omkring 

vores deltagelse og arbejde med projekt NAVADA (Naturviden-

skabelig Dannelse i Daginstitutioner) til fagbladet 0-14 år. 

Til sommer laver vi en lille rokering, således at Carina skal være 

fast på Uglestuen og Vinie skal være på begge stuer. 

 

Svanestuen og Uglestuen: 

 

Vi har fokus på Krible Krable dyr, når skoven vågner op, vi har 

hentet haletudse æg, hvor vi skal følge deres udvikling. 

Vi ser frem til bedsteforældre dagen den 1. maj. 

Vi har fokus på eftermiddagens læringsmiljøer, vi tilbyder bål, 

musik/fredags Jam, arousal regulerende lege, kreative aktiviteter, 

højtlæsning mm. 

Vi har haft affaldsindsamling og skal også en tur på BOFA med 

skolegruppen. 

Vi er i fuld gang med at holde samtaler med de kommende sko-

lebørns forældre og med de kommende skoler. 

Der bliver spurgt indtil, hvordan det går med det grimme sprog 

og det at børnene klapper de voksne bagi. 

Vi oplever at det er blevet bedre, børnene gør ikke ligeså ofte 

brug af grimme ord og klappen bagi ses heller ikke så ofte. Det 

har hjulpet at der har været fokus på det både i hjemmene og i 

børnehuset. 

I 2024 har vi med vores 3 fokuspunkter fra tilsynsrapporten og 

SpørgeBørge, som børnene svarede på. De 3 fokuspunkter er: 

1- Dannelse og børneperspektiv- børnene som fortællere 

2- Legens betydning 

3- Alle børn føler at der er en voksen der godt kan lide dem   

 

Mariehøns stuen: 

 

Vi har sendt mange børn i børnehave og har fået nye børn. 

Vi nyder at det er blevet godt vejr, så vi kan være mere ude. 

Vi har haft affaldsindsamling med de ældste vuggestuebørn. Vi 

var ude og samle affald på vores parkeringsplads, der var rigtig 

meget affald. 

Vi har fokus på ”langsom pædagogik”, lad børnene selv tage 

initiativ, det er noget vi er blevet opmærksom på gennem vores 

deltagelse i projekt NAVADA. Børnene skal have lov at gå først, 

vi skal øve os i ikke at sætte en masse aktiviteter i gang. Vi skal 

følge børnenes spor. 

 

 

5.   
- Nyt fra formanden  

(fast punkt) 

 

Referat af bestyrelsesmødet 

den 9. april 

 

Rolf orienterer. 

 

Se referatet fra bestyrelsesmødet på www.brk.dk 
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(se vedhæftet dagsorden) 

 
 

6.   
- Planlægning af forældremø-

det, den 23. maj 2024 fra kl.: 

18:30-20:30 

 

 

 

 

- Hvem ønsker genvalg? 

 

Emner som skal tages op på forældremødet: 

Madordning. 

Ønsker en forældrearbejdsdag evt. sidst i august/start september. 

Langsom pædagogik. 

Forældrerådet laver nogle spørgsmål, som kan bruges til at snak-

ke i små grupper omkring temaet ”langsom pædagogik”. 

 

Rolf stopper i forældreråd, da hans søn skal starte i skole. 

Mikkel ønsker ikke genvalg. 

Kristian ønsker ikke genvalg  

Frédérique ønsker genvalg 

Rebecca ønsker genvalg 

Amanda ønsker genvalg 

Jaqueline ønsker genvalg 

 

Peter sender snart indkaldelse ud til forældremødet den 23/5. 

Laver en dagsorden med tilmelding. 

 

7.   

- Nyt fra projekt NAVADA  

 

 

Charlotte fortæller at de har interviewet nogle af de ældste vug-

gestuebørn ved hjælp at nogle hånddukker, hvor de skulle under-

søge børnenes forhold til naturen. 

 

8.   

- Opfølgning fra sidst 

(fast punkt) 

 

 

Intet 

9.   

- Forældrepostkassen 

(fast punkt) 

 

Intet 

Opfordring til at lave lidt reklame for det, på det kommende for-

ældremøde. 

10.   

- Evt.  

(fast punkt) 

 

Intet 
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 Tilstede ved mødet: 

underskrift 

Fraværende:  
(har efterfølgende læst/godkendt 

referatet) 

underskrift 

Peter Cornelius Pedersen 

 

  

 

Jonna Jørgensen Fraværende 

 

 

Laila S. Ehlers   

 

Charlotte Kjær   

Rolf H. Jensen   

Mikkel W. Johansen   

Rebecca W. Svendsen   

Jaqueline S. Overgaard Fraværende 

 

 

  Frédérique E. J. Bellec 

 

  

Kristian Kofoed   

Amanda G. Bysted Fraværende 

 

 

 

Punkter til næste møde: 

 

 
Dato:   

 

 

Næste møde er den 21. juni 2024  

  

 

 

 


